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Grade 4 Yellow (Ai) class
四年級愛班黃組

In this class, students started their Culminating Task. They

had to choose their own organ and read about that organ. Then,

they filled in the graphic organizer and made a pamphlet. Here

you can see the students filling in the graphic organizer. The

students were encouraged to work independently and use the

information around the classroom to help them.

課堂上，學生們開始他們的單元總結作業。他們必須選擇自己的器

官並閱讀該器官的相關資料。然後，他們填寫圖表並製作小冊子。

在這裡您可以看到學生們正在填寫圖表。我們鼓勵學生獨立作業，

並使用教室周圍的資訊來幫助他們。



Grade 4 Yellow (Ren) Class 

In this class, students finished their Culminating Task and 
presented their pamphlets in a small group. They practiced 
giving a presentation in front of other people and projecting 
their voices. They were encouraged to keep eye contact and 
refer to their pamphlet. 

課堂中，學生們完成他們的單元總結作業，並在小組中展示他們的小

冊子。他們練習在其他人面前做簡報，並投射出自己的聲音。我們鼓

勵他們保持眼神接觸並參考他們的小冊子。

四年級仁班黃組



Grade 4 Yellow (Xin) Class 

In this class, students completed their Culminating Task and 

shared their pamphlets. Students picked the organ of their choice 

along with the reading for the organ. Students did a good job 

working independently using resources in their classroom and from 

the work they had done over the last few weeks. 

課堂中，學生們完成他們的單元總結作業，並分享他們的小冊子。學生

選擇自己喜歡的管風琴以及管風琴的讀本。學生運用課室中的知識和過

去幾週的學習成果，獨立完成了任務。

四年級信班黃組



Grade 4 Green (Ai) class

In this class, students presented their final Culminating Task

(CT) to the class. They worked hard to share their ideas and

showcase what they learned. This activity helped improve their

speaking skills and boosted their confidence. We are so proud of

their efforts and creativity!

課堂上，學生們向全班展示他們的單元總結作業。他們努力地分享自

己的想法，並展示他們所學到的知識。這個活動有助於提高他們的說

話技巧和增強他們的自信心。我們為他們的努力和創意感到驕傲！

四年級愛班 綠組



Grade 4 Green ( Ren) class

In this class, students had an exciting discussion about inventions

to introduce our new unit. They shared their thoughts on

different inventions and how they have changed our lives. This

engaging conversation sparked curiosity and set the stage for

learning more about inventions in the coming weeks. We're looking

forward to exploring this topic together!

課堂上，學生們進行關於發明的精彩討論，以引入我們的新單元。他

們分享了對不同發明的看法，以及它們如何改變了我們的生活。這次

引人入勝的對話激發了學生的好奇心，也為未來幾週學習更多發明奠

定了基礎。我們期待著一起探索這個課題！

四年級仁班 綠組



High Frequency Words (HFW) & Keywords

高頻率單字和重要字彙

HFW

● Best

● City

● Country

● Animal

● Answer

● Example

● Healthy

高頻率單字

● 最棒的

● 城市

● 國家

● 動物

● 答案

● 範例

● 健康的



Content Keywords

重要字彙

Keywords重要字彙

● Brain 

● Nervous system

● Control

● Protected

● Skull

● Stomach

● digestive system

● Digestion

● Expand

● Absorb 

重要字彙

● 腦部

● 神經系統

● 控制

● 保護

● 顱骨

● 胃部

● 消化系統

● 消化

● 擴大

● 吸收



Grammar Focus

文法重點

Adjectives: 

(Colour, size, shape)

○ The heart is red and has a shape of 2 fists joined together.

○ The brain is pink.

Prepositions:

( in, on, behind, between, etc)

○ The heart is in the chest

形容詞：

(顏色、尺寸、形狀）

● 心臟是紅色的，有兩個拳頭合在一起的形狀。

● 大腦是粉紅色的。

介係詞：

(在…裡面、在…上面、在…後面、在…中間等)

• 心臟在胸口



Social Conventions

主要句型

"I think we should......."

“I think you should ......”

“I think we should .......because .....”

“You/we must..........”

● 我認為我們應該…

● 我認為你應該…

● 我認為我們應該…因為…

● 你們/ 我們必須…



Important Dates 重要記事: 

● 10/29 - Special Edition Newsletter

● 11/6-7 - Midterm Exam

● 10/29: 週報特別版

● 11/6-7 : 期中評量

Important Announcement 重要公告

ESL電子聯絡簿將預計在10/19全面停止更新，學生作

業以及每週週報將會上傳到google classroom系統上

面，請家長登入到學生google classroom上面觀看，

謝謝!
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